
  رئیس سازمان دامپزشکی ایران: 
گزارش فروش گوشت اسب و الاغ به دست 

ما رسیده است؛ سگ نه
آرمان ملی: نشست خبری محمد آقامیری، رئیس سازمان 
دامپزشکی به مناسبت هفته دولت برگزار شد. در این نشست، 
او با بیان اینکه ستاد مرکز ملی کشتارهای غیرمجاز تشکیل 
شده است، گفت: عده ای از محل این کشتارها ارتزاق می کنند 
این کشتارها غیر مجاز است و گوشتی که بعد از کشتار در 
معرض هوای آزاد قرار بگیرد غیر بهداشتی است. آقامیری، 
در پاسخ به این پرسش که آیا گزارشی از کشتار دام های 
مکروه و غیرحلال و فروش آن به سازمان داده شده است، 
افزود: گزارش فروش اسب و الاغ به دست ما رسیده است ولی 
در زمینه فروش سگ گزارشی به ما نداده اند. از مردم تقاضا 
داریم که از خرید گوشت در واحدهایی که کشتارهای آنها 
خارج از پروسه دامپزشکی است اجتناب کنند. معاون وزیر 
کشاورزی با اشاره به کوتاه شدن تاریخ واردات نهاده دامی، 
تصریح کرد: ترخیص نهاده دامی طی بازه زمانی 25 تا 3 ماه 
انجام می شد اما واردات آن 5 روزه شده است و اگر مدیری از 
این تاریخ عدول کند با آن برخورد قاطع خواهیم کرد. او با بیان 
اینکه سازمان به دنبال مشخص کردن زمان ارائه خدمات به 
ارباب رجوع ها هست، افزود: اگر کارمند و مدیری به تاریخ 
مشخص شده برای ارائه خدمات به مردم کوتاهی کند بدون 
تردید آن شخص را عزل خواهم کرد. او از تشکیل کمیته ارزی 
در سازمان دامپزشکی خبر داد و افزود: به منظور مدیریت در 
قیمت گذاری دارو این کمیته تشکیل شد. شاید برخی این 
سخن را عنوان کنند که سازمان، متولی قیمت گذاری نیست 
اما اگر بدانیم شخصی 5 برابر یک دارو را در کشور عرضه 
می کند ما ورود می کنیم و قیمت را متعادل خواهیم کرد 
چرا که با افزایش قیمت دارو دامدار و تولید کنندگان از دارو 
استفاده نمی کنند و این سخن به معنی شیوع بیماری است 
پس ما باید حتی در قیمت ها مداخله کنیم. آقامیری با بیان 
اینکه سازمان دامپزشکی باقی مانده دارویی را دام ها و طیور 
بررسی می کند، افزود: کمیته شیر بهداشتی با هدف صادرات 
شیر به اروپا تشکیل شد البته تلاش داریم که به مرور این شیر 
وارد چرخه بازار شود.  به گفته رئیس سازمان دامپزشکی، 
222 آزمایشگاه در کشور فعال است که از این عدد 40 
درصد آن آزمایشگاه همکار است. در حال حاضر 921 قلم 
دارو داریم 27 قلم دارو فروش آن متوقف شد و 14 قلم دارو 
تغییر ظاهری داشتند. این مقام مسئول از واکسینه کردن 
100 درصدی دام عشایر خبر داد و افزود : دام عشایر کوچ رو 
هستند از این رو بیماری این دام ها باید کنترل شود. معاون 
وزیر کشاورزی با بیان اینکه حدود 600 میلیون دز واکسن 
در بخش دام نیاز داریم،  افزود: 91 درصد از نیاز از این بخش 
در داخل کشور تولید می شود و حدود 50 میلیون دز را وارد 
می کنیم. آقامیری ادامه داد: حدود 120 میلیون دز واکسن 
در زمینه بیتا آنفلوآنزای فوق حاد پرندگان نیاز داریم که از 
این عدد حدود 60 میلیون دز در داخل کشور تولید می شود 
که اگر 60 میلیون دز دیگر هم در داخل تولید شود از خروج 
2 میلیون و 500 هزار یورو از کشور جلوگیری می کنیم. 
رئیس سازمان دامپزشکی از توسعه روابط بین کشورها 
خبر داد و افزود: سازمان مذاکره با 45 کشور را مد نظر قرار 
داده است چراکه هدف ما این است که برای تولیدکنندگان 
بازار ایجاد کنیم و رایزنی های ابتدایی برای تصاحب بخشی 
از بازار کشورهای آفریقایی را انجام دادیم. همچنین مسیر 
صادرات طیور به عراق بعد 6 سال گشوده شد. علاوه بر این 
مجوز صادرات میگو به اتحادیه اروپا را اخذ کردیم و صادرات 
ماهیان گرم آبی و سردآبی را دریافت کردیم. به گفته معاون 
وزیر کشاورزی، مجوز صادرات 40 تا 45 هزار راس دام 
برای جام جهانی فوتبال از ایران داده شده است. او از ریشه 
کن کردن 5 بیماری در 2 دوره آینده خبر داد و افزود: این 
بیماری ها عبارتند از آبله،  تب برفکی،  هاری،  طاعون نشخوار 
کنندگان و شاربن. آقامیری، در پاسخ به این پرسش که آیا 
آماری از تعداد پت و حیوانات خانگی در دست است، خاطر 
نشان کرد: آخرین آماری که من دیدیم 2 میلیون سگ بود که 
از نظر من این آمار واقعی نیست همچنین اینکه گفته می شود 
به ازای هر 10 نفر یک نفر حیوان خانگی دارد صحت ندارد. 
همچنین مبارزه با سگ های ولگرد بر عهده شهرداری است و 
اگر شهرداری مانند ترکیه برنامه آموزش سگ های ولگرد را 

در دستور کار قرار بدهد اقدام بزرگی است. 

آرمان ملی- آساره کیانی: روز گذشته، 
احمد امیرآبادی فراهانی، عضو هیات رئیسه 
مجلس شورای اسلامی، در اظهار نظری گفته: 
»نماینده ای داریم که می گوید صاحبخانه او 
اجاره را دو برابر کرده و برای پرداخت اجاره با 
مشکل مواجه شده!« او در واکنشی اعتراض آمیز 
نسبت به تضییع حق نمایندگان مجلس، گفته: 
»به کارمندانی که به اجبار از شهرستان به تهران 
منتقل می شوند، خانه سازمانی داده می شود اما 
چنین امکاناتی برای نمایندگان وجود ندارد.« 
امیرآبادی، همین طور تاکید کرده که »آن 200 
میلیون تومان ودیعه مسکنی هم که در سال 
اول مجلس یازدهم به نمایندگان دادند، وام 
بوده و به صورت ماهیانه از حقوق نماینده کم 
می شود.«صحبت های آقای امیرآبادی، اندکی 
برای مخاطب و لااقل برای نگارنده تا حدودی 
غیرمنطقی و در واقع غیرقابل باور به نظر رسید. 
اما واقعا حقوق نمایندگان مجلس تا این اندازه کم 
است که آن ها حتی توان پرداخت اجاره مسکن 
خود را ندارند؟ حقوق نماینده های مجلس چه 
قدر است؟ در کدام سایت یا از کدام منبع می توان 
به ریز درآمد نماینده های مجلس دست یافت؟ 
اسم نماینده ای که توان پرداخت اجاره خانه خود 
را ندارد، چیست؟ چرا این نماینده ها پیش از ورود 
به مجلس، در ابعاد وسیعی دست به تبلیغات زده، 
مخارج باورنکردنی ای را متحمل می شوند و در 
واقع خود را به آب و آتش می زنند، تا به مجلس 
راه پیدا کنند؟ به سراغ »داریوش قنبری«، 
نماینده دوره هشتم مجلس شورای اسلامی، 
رفتیم تا از تجارب او از زمان نمایندگی اش برای 
فهم و درک سخنانی که در باب  مشکل مالی  
برخی نمایندگان مجلس ایراد می شود، استفاده 
کنیم. قنبری با ما راجع به انواع دریافتی های 
نماینده ها صحبت می کند و حقوق نماینده ها را 
بیشتر از آن چیزی می داند که آن ها را در گذران 
زندگی شان دچار مشکل کند. ضمن اینکه با 
اهدای وام هایی تحت عنوان ودیعه مسکن و غیره 
هم به نماینده ها مخالف است. چراکه نماینده ها 
علاوه بر حقوق نمایندگی، هزینه های نمایندگی 
را هم دریافت می کنند که شامل هزینه های 

مسکن، ایاب و ذهاب و غیره است. 
 چند درصد از کارمندان دولت، خانه 

سازمانی دریافت می کنند؟
داریوش قنبری می گوید: »نماینده ها در 

ابتدای دوره، مبلغی به عنوان ودیعه مسکن 
دریافت می کنند و اینکه مبالغی تحت عنوان وام 
ودیعه مسکن دریافت کنند، عجیب است. هرچند 
که این وام به آن معنایی که یک فرد عادی وام 
بگیرد و ضامن باید داشته باشد و غیره، نیست. 
از طرفی این وام به صورت قرض الحسنه است 
و بهره ای هم دریافت نمی شود و همان طور که 
گفتم در ابتدای دوره هزینه ای به عنوان مسکن 
به نماینده ها داده می شود و قرار نیست که دیگر 
هر سال به نسبت تورم این هزینه ها تغییر پیدا 
کند.«قنبری در ارتباط با اینکه آقای امیرآبادی 
گفته به کارمندان دولت، خانه سازمانی داده 
می شود، اظهار می کند: »اولا ایشان باید بگویند 
که چند درصد از این کارمندان دولت، خانه 
سازمانی دریافت می کنند؟ تا جایی که من 
اطلاع دارم، مثل گذشته خانه های سازمانی به 
کارکنان دولت تعلق نمی گیرد و به نظر من اینکه 
نماینده ها خودشان بیایند برای خودشان تصمیم 
بگیرند و وضعیت معیشت خود را درست کنند و 
توجهی به سایر اقشار و گروه های حقوق بگیر 

نداشته باشند، صحیح نیست.«
دریافتی  اعداد  و  ارقام  از  کسی   

نماینده ها اطلاعی ندارد!
نماینده پیشین مجلس می گوید که البته 
خیلی اطلاعی ندارد که در حال حاضر جمع 
دریافتی نماینده ها چه قدر است اما می داند 
که نماینده ها یک حقوق می گیرند و یک هزینه 
نمایندگی و این ها در دو فیش جداگانه و متفاوت 
هستند. و با توجه به اینکه محرمانه است، کسی 
از ارقام و اعداد دریافتی نماینده ها اطلاعی 
ندارد. به گفته او: »علی رغم بحث های شفاف 
سازی گرچه برخی دستگاه های دولتی در دولت 
گذشته، اطلاعات حقوقی کارکنانشان را در 
سایت هایشان منتشر کردند، اما مجلس این کار 
را نکرد و نیامدند بگویند که یک نماینده جمع 
دریافتی ماهانه اش چه قدر است و من ندیده ام 

که نماینده ها این را اعلام کنند.«
از  بالاتر  نماینده ها  دریافتی   جمع 

کارکنان دولتی است
قنبری اضافه می کند که »تا آنجا که با حدس و 
گمان می توانم بگویم این است که جمع دریافتی 
نماینده ها بالاتر از کارکنان دولتی است و شاید 
چند برابر یک فردی که با مدرک مشابه در 
سازمان دولتی است، یک نماینده، دریافتی 

داشته باشد و من می توانم این را با توجه به 
سوابق نمایندگی و اطلاعات جسته و گریخته ای 
که می گیرم، بگویم که قطعا و یقینا دریافتی 
نماینده ها بیشتر و شاید چندین برابر سایر 
کارمندان است و این دریافتی اعم از حقوق و 
دریافت هایی هست که تحت عنوان هزینه های 
نمایندگی دریافت می کنند.« نماینده پیشین 
مجلس، توضیح می دهد که »در کل و با توجه 
به اینکه در شرایط فعلی، دریافتی نمایندگان 
به نسبت کارکنان دستگاه های دیگر بیشتر 
است، هیچ منطقی ندارد که بیایند و تحت عنوان 
هزینه مسکن مبلغ دیگری را برای نماینده ها در 
نظر بگیرند. و اگر نماینده مدعی است که دچار 
مشکلات معیشتی است، این مشکل برای بقیه 
آحاد جامعه هم وجود دارد، اعم از اینکه کارمند 

دستگاه های دیگر باشند، کارگر باشند و غیره.«
 دریافتی های نماینده ها چندین برابر 

حداقل حقوق است
قنبری می گوید: »جالب است اگر اعداد و 
ارقامی را که نماینده ها می گیرند را با حداقل 
حقوق مقایسه کنید، چندین برابر حداقل حقوق 
است.«او ادامه می دهد: »برخی از نماینده هایی 
که ادعا داشتند می خواهند مانند مردم و از جنس 
مردم باشند، اینکه مزایای خاص و ویژه ای را برای 
خود در نظر بگیرند که افراد دیگر با مدرک مشابه 
نمی توانند بگیرند، منطقی نیست و صحبت های 
آقای امیرآبادی هم چیزی جز توجیه نمی تواند 
باشد و این اضافه دریافتی ها و امتیازات ویژه به 
لحاظ منطقی هیچ توجیهی ندارد.«قنبری در 
توضیح دریافتی های نماینده های مجلس به 
»آرمان ملی« می گوید: »یکی، حقوق و مزایای 
نمایندگان است که معمولا تا حدودی شبیه 
حقوق و مزایای سایر کارکنان دولت است و 
هزینه های دیگری هم تحت عنوان هزینه های 
نمایندگی دریافت می کنند که شامل اجاره 

مسکن و هزینه ایاب و ذهاب و غیره است.«
درخصوص  مجلس  نماینده های   

دریافتی شان شفاف سازی  کنند
ازآقای قنبری می پرسیم که آیا نماینده های 
مجلس می توانند درآمد دیگری هم بجز انواع 
حقوق و مزایایشان، داشته باشند و او پاسخ 
می دهد: »درآمد دیگری در گذشته نبوده و 
الان نمی دانم چون حداقل در سایتی اعلام 
نمی کنند که جمع دریافتی نماینده ها چه 
قدر است. به همین دلیل شبهات زیادی در 
خصوص دریافتی های نماینده ها وجود دارد 
و این با  شأن نمایندگی سازگار نیست. شفاف 
سازی باید از خود مجلس شروع شود و اولین 
گام شفاف سازی این است که نماینده ها میزان و 
جمع دریافتی هایشان را اعلام کنند و به صورت 
آنلاین برای مردم قابل دسترس باشد و آن ها 
بدانند که وکلایشان چه قدر دریافت می کنند و 
سطح زندگی شان چه قدر با سطح زندگی سایر 
اقشار جامعه همخوانی دارد؟«قنبری می گوید 
که برخی ها برای رسیدن به کرسی نمایندگی 
با  که  می کنند  نجومی  هزینه های  مجلس، 
دریافتی های قانونی نماینده ها همخوانی ندارد. 
این در گذشته هم مطرح بوده و حتی قوانینی هم 
تصویب شد که جلوی این هزینه های نجومی 
گرفته شود و قرار شد منابع تامین هزینه های 
نماینده ها شفاف باشد هرچند که به عقیده من 

این قانون به درستی اجرا نشد.«
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a r m a n m e l i . i r

 جانبازان
از ریاست بنیاد جانبازان تقاضا داریم به وضعیت درمانی 
جانبازانی که احتیاج به دارو دارند رسیدگی کند. در حال حاضر 
داروی مورد نیاز آنان تامین نمی شود و به سختی می توانند 

داروهای خارجی خود را پیدا کنند. 
محمدی از تهران 

مترو
برای استفاده از مترو به ایستگاه ترمینال جنوب رفته بودم. این 
ایستگاه از لحاظ مسافر باید بگویم که مسافرهای زیادی دارد و 
یکی از شلوغ ترین ایستگاه های مترو است ولی ظاهرا مسئولان 
مترو برای شلوغی اول صبح مترو نمی خواهند فکری بیندیشند 
تا حداقل قطارها زودتر بیایند. زیرا واقعا وقتی به ایستگاه رسیدم 
با شلوغی بیش از اندازه مترو مواجه شدم و قطاری نیز که برای 

سوار کردن مسافران آمد مملو از جمعیت بود. 
یک شهروند از اصفهان

زندگی دشوار
شرایط زندگی واقعا سخت و دشوار شده است. به عنوان حقوق 
بگیر جامعه در پرداخت به موقع اجاره خانه، پرداخت ودیعه آن 
و خرید مایحتاج ضروری عاجز شده ام. لطفا افرادی که در راس 
امور هستند من را راهنمایی کنند که با این حقوق ماهیانه چگونه 

زندگی کنم؟ 
یک شهروند از تهران 

         88760176                

خبـــــــر

 حضور 4هزارنفری زنان در 
استادیوم آزادی تکذیب شد!

تیم فوتبال پرسپولیس روز چهارشنبه در 
حالی به مصاف نفت آبادان خواهد رفت که 
قرار است تعدادی از بانوان هوادار فوتبال با 
حضور در ورزشگاه آزادی این بازی را از نزدیک 
تماشا کنند. در یکی دو روز گذشته اخباری 
در خصوص تعداد هواداران خانم که اجازه 
ورود به ورزشگاه را دارند مطرح شده بود. در 
بازی استقلال مقابل مس کرمان مجوز ورود 
500 هوادار خانم به ورزشگاه آزادی داده شده 
بود. اما اخباری منتشر شد مبنی براینکه 4 
هزار هوادار خانم می توانند بازی پرسپولیس 
مقابل نفت آبادان را از نزدیک تماشا کنند 
که این مساله البته هنوز تأیید نشده و در حد 
یک گمانه زنی است. در این باره شورای تأمین 
استان تهران هنوز موافقتی با افزایش تعداد 
حضور بانوان در ورزشگاه آزادی نداشته است. 
از دبیرخانه شورای تأمین استان تهران خبر 
می رسد که قرار است جلسه ای در همین 
خصوص برگزار شود تا مشخص گردد که چه 
تعداد از بانوان پرسپولیسی قادر خواهند بود با 
حضور در ورزشگاه آزادی دیدار شاگردان یحیی 
گل محمدی مقابل نفت آبادان را از نزدیک 

تماشا کنند. 

مصرف لبنیات کاهش، صادرات 
آن افزایش یافت!

صنایع  انجمن  عضو  خاتمی،  اسماعیل 
فراورده های لبنی، با اشاره به کاهش چشمگیر 
مصرف لبنیات در یک سال گذشته گفته که 
آمار گمرک نشان می دهد در این مدت، میزان 
»صادرات محصولات لبنی بر پایه شیر« افزایش 
یافته است. سخنان این فعال صنفی به معنای 
آن است که هم زمان با کاهش سرانه مصرف 
لبنیات در ایران، محصولات لبنی برای اینکه 
روی دست تولید کنندگان نمانند، به خارج 
صادر شده اند. اسماعیل خاتمی پیش بینی کرد 
در سال جاری، میزان صادرات شیر تولیدشده 
در ایران به 40 درصد برسد. این در حالی است 
که میزان صادرات شیر لبنی در سال 1400، 
بین 20 تا 25 درصد بود. این عضو انجمن 
صنایع فراورده های لبنی واردات محصولات 
لبنی بر پایه شیر را صفر درصد اعلام کرد و به 
خبرگزاری ایلنا گفت: »آمار رسمی در شش 
ماه نخست 1401، افزایش تولید شیر خام را 
نشان نمی دهد.« او افزود: »پس از اصلاح نظام 
یارانه ای و افزایش 100 درصدی قیمت  لبنیات، 
سرانه مصرف آن نیز ریزش پیدا کرد.« این فعال 
اقتصادی با انتقاد از اینکه دولت برای جبران 
کاهش قدرت خرید مردم اقدام موثری انجام 
نداد، پیش بینی کرد که با توزیع کالابرگ های 
الکترونیکی در مهر و آبان، مصرف لبنیات 
در میان ایرانیان تا حدودی بیشتر شود. به 
گفته خاتمی، میزان مصرف لبنیات در افق 
1404 جمهوری اسلامی ایران حدود 120 
کیلوگرم در سال برای هر نفر تعیین شده بود؛ 
در حالی  که »جمع جبری سرانه مصرف در سال 
1401، عدد 70 کیلوگرم را نشان می دهد.« او 
در ادامه تاکید کرد: »دولت عوارض صادرات 
برای محصولات لبنی را حذف کرد تا شیری 
که در دست دامداران مانده است، از کشور 
خارج شود؛ اما با کاهش مصرف، هیچ نهادی 
از مصرف کنندگان حمایت نکرد.« به گفته 
عضو انجمن صنایع فراورده های لبنی، دولت 
باید مصرف انواع لبنیات به عنوان کالاهایی 
سلامت محور را ترغیب کند اما حتی برنامه 
توزیع شیر در مدارس هم به درستی اجرا 
نمی شود. اسماعیل خاتمی، تیرماه نیز اعلام 
کرد که در پی افزایش نرخ شیر، ارزش بودجه 
۸50 میلیارد تومانی تغذیه مدارس در سال 

1401، به نصف کاهش یافته است. 

 کیفرخواست زورگیر اتوبان 
نیایش با اتهام محاربه صادر شد

آرمان ملی: دادستان تهران از صدور قرار 
مجرمیت و کیفرخواست سارق مسلح بزرگراه 
نیایش با اتهام محاربه خبر داد و گفت: این پرونده 
امروز به دادگاه ارسال شد. به گزارش روابط 
عمومی قوه قضائیه، علی صالحی، دادستان 
عمومی و انقلاب تهران نیز در جلسه شورای 
عالی قضائی از تشکیل یک قرارگاه ویژه برای 
مقابله سریع، قاطعانه و قانونی با سارقان مسلح، 
زورگیر ها و افراد شروری که امنیت جامعه را سلب 
می کنند خبر داد و گفت: جلسات این قرارگاه 
به صورت مستمر در دادسرای تهران در حال 
برگزاری است؛ ضمن آنکه 2 شعبه دادسرای ویژه 
سرقت های مسلحانه را نیز به این امر اختصاص 
داده ایم. در پی انتشار فیلمی در فضای مجازی 
مبنی بر زورگیری فردی از یک خانم سوار بر 
خودرو در بزرگراه آیت ا... هاشمی رفسنجانی)ره(، 
دادستان تهران دستورات ویژه برای شناسایی و 
دستگیری متهم به ضابطان و ماموران انتظامی 
ابلاغ کرد که 27 مرداد، متهم دستگیر و تحویل 
مراجع قضائی شد. رئیس پلیس آگاهی تهران 
بزرگ در این زمینه، گفته بود که: کارآگاهان پس 
از دریافت این اطلاعات متهم، با هماهنگی قضائی 
در روز بیست و هفتم مردادماه سالجاری سارق 
جوان را در یک عملیات منسجم دستگیر کردند. 
به گفته او: متهم پس از انتقال به اداره هجدهم 
پلیس آگاهی در تحقیقات ابتدایی به جرم 
زورگیری از زن جوان در بزرگراه نیایش به همراه 
100 فقره سرقت به عنف در سطح خیابان های 

شهر تهران اعتراف کرد. 

 سرعت اینترنت چند 
صد برابر خواهد شد

 

عیسی زارع پور، وزیر ارتباطات 
و فناوری اطلاعات صبح دوشنبه 
در حاشیه بهره برداری از 6 پروژه 
تولیدی و صنعتی در فرودگاه 
پیام، گفت: نگاه و راهبرد دولت 
سیزدهم ایجاد شبکه پر سرعت و 
باکیفیت و امن برای مردم است 
و در این زمینه تمام تلاشمان را 
انجام می دهیم تا اتفاق بیفتد.او 
اظهار کرد: مهمترین رویدادی که 
باید برای ارتقای سرعت شبکه باید 
اتفاق بیفتد بحث طرح فیبر نوری 
منازل کسب و کارهاست که به 
خانه ها و ادارات فیبر نوری ببریم 
که نامحدود است و سرعت اینترنت 
چند صد برابر خواهد شد.زارع پور 
به افتتاح این پروژه در روز سه شنبه 
در دو استان دیگر کشور اشاره کرد 
و افزود: مردم در این استان ها 
سرعت های چند صد مگابایتی بر 

ثانیه را تجربه می کنند.

 هر کس درختی را قطع 
کرد نقره داغ می کنیم!

مهدی چمران با اشاره به موضوع 
قطع و خشک کردن درختان در 
تهران گفت: باید اصل قانون باغات 
را درست کنیم. در حال حاضر در 
کش و قوس اصلاح آن هستیم. 
ایرادات آن را برطرف می کنیم و 
بعد از آن اگر کسی درختی قطع 
یا خشک کرد نقره داغش می کنیم.

در  تهران  شهر  شورای  رئیس 
گفت وگو با خبرنگار انصاف نیوز 
روند قطع درختان را بررسی و 
تاکید کرد: برای باغ ارزش قائل 
شدیم اما ارزش عوضی. درخت 
این باغات را شهرداری و دولت 
نکاشته است. تهران باغ شهر بوده 
است. یادم می آید همین خیابانی 
که قبلا پهلوی می گفتند و الان 
ولیعصر شده است، 6 متر آسفالت 
بود، کنارش درختان و جوی آب و 
بقیه اش خاکی بود. همه این مسیر 

باغ بود.  

اخبار کوتاه

روی خط آرمان ملی

گفت وگو با داریوش قنبری، نماینده پیشین مجلس به بهانه اظهارات عضو فعلی هیات رئیسه

کدام نماینده مستاجر است؟!
    امیرآبادی فراهانی گفته نماینده ای را می شناسد که نمی تواند اجاره خانه اش را پرداخت کند!

آرمان ملی: محمد رئیس زاده، رئیس 
کل سازمان نظام پزشکی کشور در دانشگاه 
علوم پزشکی تهران، در همایش ملی روز 
پزشک که پنجشنبه گذشته، در همدان، 
برگزار شده، گفته بود: »تخصص جراحی 
قلب در سالجاری 1۸ نفر ظرفیت داشته اما 
هیچ کس متقاضی نشده و در کل کشور فقط 2 
فارغ التحصیل جراحی اطفال داریم.«به گفته 
او: »اگر این وضع ادامه پیدا کند شاید مجبور 
شویم، همچون 40 سال پیش پزشک از هند 
و پاکستان بیاوریم.«حالا شاهین آخوندزاده، 
رئیس بیمارستان روزبه تهران، خبر داده 
است که: »بیش از 50 درصد از ورودی های 
پزشکی دانشگاه تهران مهاجرت می کنند.«او 
در گفت وگویی که با یکی از خبرگزاری ها 
درگفت وگویی   93 »سال  گفته:  داشته، 
درباره مهاجرت نخبگان خصوصا دانشجویان 
دانشگاه علوم پزشکی تهران بر اساس تجربه 
و مشاهدات خودم گفتم که 50درصد از 
ورودی های پزشکی در دانشگاه تهران، که در 
واقع صد نفر اول کنکور سراسری و از نخبگان 
و ژن های خوب کشور محسوب می شوند، 

مهاجرت می کنند.«
 دستمزد ؛ 5 میلیون تومان در 30 

سالگی
به گفته رئیس بیمارستان روزبه تهران: 
»یک دانشجوی رشته پزشکی 7 سال درس 
می خواند، درس هایی بسیار سنگین، کشیک 

هم که می گذارند یک میلیون تومان بابتش 
می گیرد، بعد هم باید بسیار درس بخواند 
تا بتواند در آزمون دستیاری قبول شود، در 
دوران رزیدنتی که در همه جای دنیا شغل 
محسوب می شود، باید در کنار درس خواندن 
کشیک های سنگین بدهد، 12 تا 15 نوبت 
کشیک شب، در طول این مدت هم اجازه 
کار ندارد، تصور کنید حدود 30 سال هم 
دارد و اگر خانواده داشته باشد، باید هزینه 
خانواده را هم بدهد در حالی که حقوقش 
حدود 5 الی 6 میلیون تومان است.  وضعیت 
این پزشک را تصور کنید، بعد از این مرحله 
در سن حدود 35 سالگی تازه می رود مناطق 
محروم برای خدمت، مناطقی که اغلب دور 
از مرکز هستند و امکانات شان بسیار محدود 
است،  این شخص باید واقعا عاشق پزشکی 
باشد تا بتواند این شرایط را تحمل کند وگرنه 
این همه سختی و مشقت قابل تحمل نیست. 
برای دانشجویان پزشکی چنین آینده ای 
وجود دارد و خب این آینده چندان روشن و 
قابل توجه نیست.«آخوندزاده تصریح کرده: 
»فکر نکنید مهاجرت فقط در رشته های 
پزشکی اتفاق افتاده، در حال حاضر گروه 
پرستاران ما هم در حال مهاجرت هستند، 
این مشاغل جزو شغل های سخت محسوب 
می شوند که در کشورهای مهاجرپذیر، از سوی 
شهروندان همان کشورها چندان مورد اقبال 
قرار نمی گیرند، و مهاجرپذیری در این رشته ها 

زیاد شده است. همین کشور عمان مثل جارو 
برقی درحال جذب گروه های پزشکی ما در 
رشته های مختلف است. یک جراح در کشور 
عمان دو و نیم برابر جراحی در ایران درآمد 
دارد،  اما مساله اینجاست که علاوه بر این، 
فرزندش از آموزش رایگان استفاده می کند، 
خودرویی که آنجا می خرد، با کیفیت بهتر، یک 
دهم قیمت خودرویی است که می تواند اینجا 
بخرد، مسکن هم به همین شکل، پس کاملا 

برایش به صرفه است که جلای وطن کند.«
 پزشکان هندی و پاکستانی به ایران 

نمی آیند
آخوندزاده، درباره صحبت های رئیس نظام 
پزشکی که اخیرا، گفته بود، به زودی به دلیل 
کمبود پزشک مجبور به واردکردن پزشک 
از هند، پاکستان و بنگلادش خواهیم بود، 
توضیح می دهد: »در اینکه با سیاست ها و 
اوضاعی که شاهدیم به زودی کشور بیش از 
پیش به کمبود متخصص مبتلا خواهد شد، 
هیچ تردیدی نیست. اما واقعیت آن است 
که دیگر واردات پزشک از هند، پاکستان و 
بنگلادش هم آن گونه که بعد از انقلاب رخ داد، 
امکان پذیر نیست. متخصصان همه کشورها 
الان متعلق به جامعه بین المللی پزشکی 
هستند که دیگر دهکده جهانی کوچکی شده 
است. بعید است کار در شرایط فعلی ایران 
را بپذیرند. متخصصان رشته های مختلف 
هندوستان، پاکستان و بنگلادش که اکثرا 
بسیار خبره و با مدارک عالی هستند، در حال 
حاضر در بخش های مختلف دنیا با شرایط و 
امکاناتی که به شدت با شرایط و پرداخت های 
کشور ما فاصله پیدا کرده است، مشغول به کار 

هستند.« 

رئیس بیمارستان روانپزشکی روزبه؛

بیش از 50 درصد از ورودی های پزشکی دانشگاه 
تهران مهاجرت می کنند

 اصلاحات اقتصادی 
در دستور کار دولت 

سیزدهم

 
وزیر کشور در پاسخ به سوالی مبنی 
بر وضعیت طرح های اقتصادی کشور 
گفت: اصلاحات اقتصادی به طور 
جدی در دستور کار دولت سیزدهم 
است که بخش هایی را انجام داده و 
برخی  هم در دستور کار قرار دارد. 
احمد وحیدی با اشاره به اینکه دولت 
با قدرت برخی از گردنه ها را پشت سر 
گذاشته، افزود: کشور آینده خوب و 
درخشانی در پیش دارد. وزیر کشور 
بیان کرد: سفر سال گذشته دولت 
انرژی جدیدی به استان تزریق کرد. 
وحیدی در پاسخ به سوالی مبنی بر 
تغییر استانداران گفت: استانداران 
و  هستند  خود  جای  سر  محکم 
مشغول خدمات شبانه روزی به مردم 
هستند. وی همچنین در خصوص 
اینکه برخی از فرمانداری های استان با 
حکم سرپرستی اداره می شوند، گفت: 
حکم سرپرستی مهم نیست مهم 
این است که باید به عنوان مسئول 
جمهوری اسلامی به مردم خدمت 

کرده و به وظایف خود عمل کنند. 


